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Interpellation om brottslighet på våra skolor 

 

Trygg arbetsmiljö för våra barn och skolpersonal 

Bakgrund: 

Återkommande träffar jag både elever, föräldrar och lärare som vittnar om allvarliga 
trygghetsproblem i våra skolor. Det är en oacceptabel arbetsmiljö och arbetet för att förbättra 
utsatta elever och lärare arbetsmiljö måste ha hög ständig prioritet. Inte minst BRÅ redogör 
för att brott och kränkningar har blivit mycket mer vanliga på våra skolor de senaste åren. Att 
våra skolelever och skolpersonal ska kunna känna sig trygga på sin arbetsplats har självklart 
stor påverkan på hur väl de kan utföra sina arbetsuppgifter och påverkar deras hälsa.  

 

Jag frågar kommunstyrelsens ordförande Erik Pelling: 

- Finns tydliga instruktioner till Uppsalas rektorer om hur de ska skydda elever och 
personal på skolor där det finns elever som ständigt uppträder hotfullt och som 
dessutom återkommande begår olika former av brott? 

- Hur ser processen ut som stöttar en rektor att i värsta fall placera om en eller flera 
elever som utsätter andra elever och skolpersonal för fara? 

- Är det inte rimligt med ett regelverk som innebär att alla brott i skolan ska anmälas 
både till Socialtjänsten och till Polisen? 

- Finns instruktioner till våra skolledningar att brottsincidenter alltid ska anmälas till 
Socialtjänsten? 

- Varför polisanmäls inte alla brottsliga incidenter på våra skolor? 
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